
Protokół Nr XXIII/20

z obrad XXIII sesji Rady Miasta Siemiatycze,
która odbyła się w trybie zdalnym

w dniu 30 grudnia 2020 roku

Obrady XXIII sesji Rady Miasta Siemiatycze rozpoczęły się o godzinie 13:00, zakończyły
zaś o godzinie 14:55. 

W obradach  XXIII  sesji  na  stan  15  radnych  uczestniczyło  12,  według  załączonej  do
protokołu listy obecności (Załącznik Nr 1).

Radni obecni na XXIII sesji:

1 Witold Berski
2 Melania Grygoruk
3 Katarzyna Jarocka
4 Jerzy Korowicki
5 Antoni Kosieradzki 
6 Igor Mironkiewicz
7 Katarzyna Nayda
8 Paweł Onieszczuk
9 Łukasz Rybałtowski
10 Igor Śnieżko
11 Marcin Usakiewicz
12 Agnieszka Monika Zalewska

Radni nieobecni na XXIII sesji:

1. Marek Bogucki
2. Jerzy Roszczenko
3. Mandat wygaszony

W obradach XXIII sesji Rady Miasta Siemiatycze uczestniczyli także:

1 Piotr Siniakowicz – Burmistrz Miasta Siemiatycze
2 Henryk Czmut – Zastępca Burmistrza Miasta
3 Elżbieta Rakszawa - Sekretarz Miasta
4 Elżbieta Boguszewska – Skarbnik Miasta

Do punktu 1 – otwarcie obrad.

Obrady  XXIII  sesji  Rady  Miasta  Siemiatycze  w  dniu  30  grudnia  2020  r.  otworzyła
Przewodnicząca Rady Miasta – Agnieszka Zalewska, która na wstępie powitała wszystkich
obecnych na XXIII sesję Rady Miasta. Przewodnicząca stwierdziła, że w sesji uczestniczy 12
radnych, dodała, że obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących
obraz i dźwięk, nagrania udostępniane są w Biuletynie Informacji Publicznej oraz na stronie
internetowej Urzędu Miasta Siemiatycze. 



Pani  Przewodnicząca  powiedział,  że  10  grudnia  minęło  10  lat  jak  Burmistrz  –Piotr
Siniakowicz objął urząd i z tej okazji w imieniu swoim i wszystkich radnych składa życzenia i
podziękowania za współpracę.

Do punktu 2 – przedstawienie porządku obrad.

Przewodnicząca Rady powiedziała, że porządek obrad radni otrzymali wraz z zaproszeniem
na sesję i sesja prowadzona będzie zgodnie z przesłanym porządkiem obrad:

1) otwarcie obrad,
2) przedstawienie porządku obrad,
3) przyjęcie protokołów z obrad XXI i XXII sesji Rady Miasta,
4) sprawozdanie Burmistrza z prac między sesjami,
5) wybór Wiceprzewodniczącego Rady Miasta,
6) podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru, wielkości i granic aglomeracji

Miasto Siemiatycze,
7) podjęcie  uchwały  w sprawie  przyjęcia  „Strategii  Rozwoju  Elektromobilności  dla

Miasta Siemiatycze na lata 2020 – 2037”,
8) podjęcie  uchwały  w  sprawie  wydatków  budżetowych,  których  niezrealizowane

planowane kwoty nie wygasają z upływem 2020 roku,
9) podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2020 r.,
10) podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Siemiatycze

na lata 2020 - 2024 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata  2021 –
2035,

11) podjęcie uchwały w sprawie budżetu Miasta Siemiatycze na 2021 rok,
12) przedstawienie Raportu „mid-term” z realizacji Gminnego Programu Rewitalizacji

Miasta Siemiatycze na lata 2017-2023,
13) wolne wnioski,
14) zakończenie obrad.

Do punktu 3 – przyjęcie protokołu z obrad  XXI i XXII sesji Rady Miasta.

Przewodnicząca  Rady  poinformowała,  że  protokoły  z  XXI  i  XXII  sesji  Rady  Miasta
wyłożone są na stoliku protokolanta i jeżeli do końca obrad nie wpłynął do nich uwagi uzna
się je za przyjęte. 

Do punktu 4 – sprawozdanie Burmistrza z prac między sesjami;

Burmistrz przestawił sprawozdanie, które stanowi załącznik Nr 3 do protokołu.

Do punktu 5 - wybór Wiceprzewodniczącego Rady Miasta.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  powiedziała,  że  zgodnie  z  art.  19  ustawy  o  samorządzie
gminnym, Rada ze swego grona wybiera Wiceprzewodniczącego bezwzględną większością
głosów, w obecności co najmniej połowy ustawowego składu Rady w głosowaniu tajnym.
Przewodnicząca Rady poprosiła o zgłaszanie kandydatów na Wiceprzewodniczącego Rady
Miasta.



- radny Paweł Onieszczuk zgłosił kandydaturę radnego Igora Śnieżko, powiedział, że jest on
doświadczonym  samorządowcem,  bardzo  aktywnym  radnym,  jest  odpowiedzialny  i
kompetentny,  dyspozycyjny  i  godnie  będzie  reprezentował  Radę  Miasta  i  mieszkańców
Siemiatycz. 
Przewodnicząca Rady zapytała o to czy są jeszcze jakieś kandydatury?
Innych kandydatur nie zgłoszono.
Przewodnicząca Rady zapytała radnego Igora Śnieżko, czy wyraża zgodę na kandydowanie?
- radny Igor Śnieżko podziękował za tak miłe słowa i wyraził zgodę na kandydowanie.

Przewodnicząca Rady poprosiła radnych o zgłaszanie się do Komisji Skrutacyjnej . Do pracy
w Komisji zgłosili się:
- radna Melania Grygoruk,
- radna Katarzyna Nayda,
- radny Marcin Usakiewicz.
Przewodnicząca Rady zarządziła 5 minut przerwy, żeby Komisja mogła przygotować karty do
głosowania.

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej – radna Melania Grygoruk, poinformowała radnych jak
będą wyglądały wybory,  powiedziała że należy postawić  „X” w jednej z kratek „za” lub
”przeciw” wyborowi kandydata. Postawienie znaku ”X” w obu kratkach lub nie postawienie
znaku „X” w żadnej  kratce powoduje,  że  głos będzie nieważny. Przewodnicząca Komisji
dodała, że po wyczytaniu nazwiska radnego, radny proszony jest o podejście do urny, oddanie
głosu i wrzucenie go do urny.  Przewodnicząca Komisji wyczytała nazwiska radnych i radni
oddali głos.

Przewodnicząca Rady  zarządziła  ponownie przerwę na podliczenie głosów i  sporządzenie
protokołu przez Komisję Skrutacyjną.

Przewodnicząca  Komisji  Skrutacyjnej  przedstawiła  protokół  Komisji  z  głosowania.  W
wyniku przeprowadzonych wyborów Wiceprzewodniczącym Rady Miasta został radny Igor
Śnieżko.

Przewodnicząca Rady Miasta pogratulowała nowo wybranemu Wiceprzewodniczącemu Rady
Miasta.
Wiceprzewodniczący Rady Miasta podziękował radnym za docenienie i jednogłośny wybór,
powiedział, że postara się nie zawieść oczekiwań.
Wiceprzewodniczący Rady powiedział, że w związku z wyborem nie może łączyć obecnej
funkcji  z  pracą  w  Komisji  Rewizyjnej,  także  chciałby  z  tej  funkcji  zrezygnować.
Wiceprzewodniczący  Rady  zrzekł  się  również  z  przewodniczenia  Komisji  Rozwoju
Gospodarczego i Porządku Publicznego.

Przewodnicząca Rady zarządziła 10 minut przerwy. 

Przewodnicząca Rady wznowiła obrady i przekazała glos Panu Burmistrzowi.

Burmistrz w imieniu wszystkich zebranych pogratulował wyboru na Wiceprzewodniczącego
Rady Miasta radnemu Igorowi Śnieżko i powiedział, że liczy na dobrą współpracę.

Do punktu 6 – podjęcie  uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru,  wielkości  i  granic
aglomeracji Miasto Siemiatycze.



 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że uchwała była omówiona na Komisji przez kierownika
Leszczyńskiego, zapytała czy radni mają jeszcze jakieś pytania?

Radni pytań nie zgłosili.

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie wyznaczenia
obszaru, wielkości i granic aglomeracji Miasto Siemiatycze, Przewodnicząca Rady poprosiła
radnych aby zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez
wybór odpowiedniego przycisku na tablecie.

Lp. Nazwisko i imię głosowanie

1 Berski Witold „za”

2 Grygoruk Melania „za”

3 Jarocka Katarzyna „za”

4 Korowicki Jerzy „za”

5 Kosieradzki Antoni „za”

6 Mironkiewicz Igor „za”

7 Nayda Katarzyna „za”

8 Onieszczuk Paweł „za”

9 Rybałtowski Łukasz „za”

10 Śnieżko Igor „za”

11 Usakiewicz Marcin „za”

12 Zalewska Agnieszka „za”

13 Mandat wygaszony -

12 „za”

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XXIII/154/20 –Załącznik Nr 4

Do  punktu  7  –  podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  „Strategii  Rozwoju
Elektromobilności dla Miasta Siemiatycze na lata 2020 – 2037”.

Przewodnicząca Rady powiedziała, że uchwała była omówiona na Komisji przez kierownika
Leszczyńskiego, zapytała czy radni mają jeszcze jakieś pytania?

Radni pytań nie zgłosili.

Przewodnicząca Rady zarządziła  głosowanie  nad podjęciem uchwały  w sprawie przyjęcia
„Strategii  Rozwoju  Elektromobilności  dla  Miasta  Siemiatycze  na  lata  2020  –  2037”,



Przewodnicząca  Rady  poprosiła  radnych  aby  zadeklarowali  czy  są  „za”,  „przeciw”  czy
„wstrzymują się od głosu” poprzez wybór odpowiedniego przycisku na tablecie.

Lp. Nazwisko i imię głosowanie

1 Berski Witold „za”

2 Grygoruk Melania „za”

3 Jarocka Katarzyna „za”

4 Korowicki Jerzy „za”

5 Kosieradzki Antoni „za”

6 Mironkiewicz Igor „za”

7 Nayda Katarzyna „za”

8 Onieszczuk Paweł „za”

9 Rybałtowski Łukasz „za”

10 Śnieżko Igor „za”

11 Usakiewicz Marcin „za”

12 Zalewska Agnieszka „za”

13 Mandat wygaszony -

12 „za”

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XXIII/155/20 –Załącznik Nr 5

Do  punktu  8  –  podjęcie  uchwały  w  sprawie  wydatków  budżetowych,  których
niezrealizowane planowane kwoty nie wygasają z upływem 2020 roku.

Przewodnicząca  Rady  powiedziała,  że  uchwała  była  omówiona  na  Komisji  przez  Panią
Skarbnik, zapytała czy radni mają jeszcze jakieś pytania?

Radni pytań nie zgłosili.

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały  w sprawie wydatków
budżetowych, których niezrealizowane planowane kwoty nie wygasają z upływem 2020 roku,
Przewodnicząca  Rady  poprosiła  radnych  aby  zadeklarowali  czy  są  „za”,  „przeciw”  czy
„wstrzymują się od głosu” poprzez wybór odpowiedniego przycisku na tablecie.

Lp. Nazwisko i imię głosowanie

1 Berski Witold „za”

2 Grygoruk Melania „za”



3 Jarocka Katarzyna „za”

4 Korowicki Jerzy „za”

5 Kosieradzki Antoni „za”

6 Mironkiewicz Igor „za”

7 Nayda Katarzyna „za”

8 Onieszczuk Paweł „za”

9 Rybałtowski Łukasz „za”

10 Śnieżko Igor „za”

11 Usakiewicz Marcin „za”

12 Zalewska Agnieszka „za”

13 Mandat wygaszony -

12 „za”

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XXIII/156/20 –Załącznik Nr 6

Do punktu 9 – podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2020 rok.

Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Skarbnik o przedstawienie zmian. 

Pani Skarbnik powiedziała, że zwiększenia w planie wydatków na kwotę 308 201 zł:

- 30 000 zł zwiększenie wpływów z tytułu opłaty skarbowej,

- 90 000 zł zwiększenie wpływów z tytułu udziału w podatku CIT,

-  178 201  zł  otrzymana  uzupełniająca  subwencja  ogólna,  jako  środki  na  uzupełnienie
dochodów gmin, decyzja Ministerstwa Finansów.

Zwiększenia w planie wydatków, kwota 1 921 178 zł:

- 20 000 zł zwiększenie planu wydatków na utrzymanie bieżące dróg,

- 270 751 zł- zwiększenie planu wydatków na usługi realizowane przez Urząd Miasta,

-  1 050 000 –zwiększenie  planu wydatków na zadanie inwestycyjne pod nazwą „Głęboka
modernizacja energetyczna budynku Szkoły Podstawowej Nr 3,

- 160 000 zł – zwiększenie planu wydatków Przedszkola Nr 3,

- 81 450 zł – zwiększenie planu wydatków Szkole Muzycznej,

 - 19 400 zł – zwiększenie planu wydatków – Żłobek Nr 2,

- 240 600 zł – zwiększenie planu wydatków na opłaty za oświetlenie ulic miejskich, usługi
dopłat do wody mieszkańcom oraz podatek VAT odprowadzany do Urzędu Skarbowego,

- 16 000 zł zwiększenie dotacji Siemiatyckiemu Ośrodkowi Kultury,



- 12 977 zł dotyczy przesunięć pomiędzy paragrafami wydatków na zadania własne zgodnie z
wnioskami dyrektorów jednostek, w ramach budżetów już istniejących.

Zmniejszenia w planie wydatków na kwotę 1 612 977 zł, w tym:

- 70 000 zł zmniejszenia wydatków na zadanie inwestycyjne pod nazwą „Przebudowa molo”,

- 50 000 zł  - zmniejszenia planu wydatków na odsetki od obligacji i kredytu bieżącego,

-  60 000  zł  –  wycofanie  z  planu  wydatków  planowanych  zwrotów  z  tytułu  subwencji
oświatowej,

- 80 000 zł – zmniejszenie planu wydatków Szkole Podstawowej Nr 3,

- 200 000 zł – zmniejszenie planu wydatków na zadanie inwestycyjne pod nazwą „Adaptacja
budynku po Gimnazjum Publicznym Nr 1 na potrzeby Siemiatyckiego Centrum Kultury i
Szkoły Muzycznej,

 - 20 000 zł – dotyczy zmniejszenia planu wydatków na stypendia szkolne,

-  50 000  wycofanie  z  planu  wydatków  zadania  inwestycyjnego  –  zakup  pojazdu
elektrycznego (nie będzie realizowane w tym roku),

-  1 050 000  zł  zmniejszenie  planu  wydatków  na  zadania  inwestycyjne  pod  nazwą
„rewitalizacja  zdegradowanej  części  miasta  Siemiatycze  z  przeznaczeniem  na  zadania
inwestycyjne w modernizacji Szkoły Podstawowej Nr 3,

- 20 000 zł – zmniejszenie planu wydatków Miejskiemu Ośrodkowi Sportu i Rekreacji.

Pani  Skarbnik  dodała,  ze  plan  wydatków  budżetowych  po  dzisiejszej  sesji  wyniesie
100 235 106,93  zł,  w  tym  wydatków  bieżących  63 067 906  zł,  wydatków  majątkowych
37 167 200 zł, plan dochodów budżetowych 98 035 106 zł, dochodów bieżących 64 565 306
zł, dochodów majątkowych 33 469 800 zł.

Pani Skarbnik powiedziała, ze do uchwały dołączone są trzy załączniki:

- wykaz zadań inwestycyjnych po zmianach,

- wykaz zadań inwestycyjnych po zmianach,

- wykaz dotacji dla jednostek sektora finansów publicznych po zmianach,

oraz plan dochodów i wydatków na bieżący rok dla wyodrębnionego rachunku dochodów
oświatowych jednostek budżetowych po dokonanych zmianach.

Przewodnicząca  Rady zarządziła  głosowanie  nad podjęciem uchwały  w sprawie  zmian w
budżecie miasta na 2020 r., Przewodnicząca Rady poprosiła radnych aby zadeklarowali czy są
„za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez wybór odpowiedniego przycisku na
tablecie.

Lp. Nazwisko i imię głosowanie

1 Berski Witold „za”

2 Grygoruk Melania „za”

3 Jarocka Katarzyna „za”

4 Korowicki Jerzy „za”



5 Kosieradzki Antoni „za”

6 Mironkiewicz Igor „za”

7 Nayda Katarzyna „za”

8 Onieszczuk Paweł „za”

9 Rybałtowski Łukasz „za”

10 Śnieżko Igor „za”

11 Usakiewicz Marcin „za”

12 Zalewska Agnieszka „za”

13 Mandat wygaszony -

12 „za”

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XXIII/157/20 –Załącznik Nr 7

Do punktu 10 – podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta
Siemiatycze na lata 2021 – 2024 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata
2021 – 2035.

Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Skarbnik o wyjaśnienie uchwały.

Pani  Skarbnik  odczytała  uchwałę  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  sprawie  wyrażenia
opinii o projekcie uchwały w sprawę uchwalenia Wieloletniej Prognozy miast Siemiatycze na
lata 2021 – 2024 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2021 – 2035. Skład
orzekający  pozytywnie  zaopiniował  projekt  uchwały.  Projekt  uchwały  spełnił  wymogi
formalne w zakresie kompletności przedmiotu regulacji określonych w przepisach ustawy o
finansach publicznych oraz przepisach rozporządzenia Ministra Finansów z dnia 10 stycznia
2013 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej jednostki samorządu terytorialnego, a
podstawowe wartości przyjęte dla roku 2021, znajdują uzasadnienie w projekcie budżetu na
2021 r.

Przewodnicząca Rady zapytała, czy radni mają jeszcze jakieś pytania?

Radni pytań nie zgłosili.

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie Wieloletniej
Prognozy Finansowej miasta Siemiatycze na lata 2021 – 2024 wraz z prognozą kwoty długu i
spłat  zobowiązań  na  lata  2021  –  2035,  Przewodnicząca  Rady  poprosiła  radnych  aby
zadeklarowali  czy  są  „za”,  „przeciw”  czy  „wstrzymują  się  od  głosu”  poprzez  wybór
odpowiedniego przycisku na tablecie.

Lp. Nazwisko i imię głosowanie

1 Berski Witold „za”



2 Grygoruk Melania „za”

3 Jarocka Katarzyna „za”

4 Korowicki Jerzy „za”

5 Kosieradzki Antoni „za”

6 Mironkiewicz Igor „za”

7 Nayda Katarzyna „za”

8 Onieszczuk Paweł „za”

9 Rybałtowski Łukasz „za”

10 Śnieżko Igor „za”

11 Usakiewicz Marcin „za”

12 Zalewska Agnieszka „za”

13 Mandat wygaszony -

12 „za”

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XXIII/158/20 –Załącznik Nr 8

Do punktu 11 – podjęcie uchwały w sprawie budżetu miasta Siemiatycze na 2021 rok.

Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Skarbnik o wyjaśnienie uchwały.

Pani  Skarbnik  odczytała  opinię  składu  orzekającego  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w
sprawie wyrażenia opinii o projekcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta na rok
2021 oraz możliwości sfinansowania deficytu. Przedłożony przez Burmistrza Miasta projekt
został  pozytywnie  zaopiniowany,  według  składu  orzekającego  projekt  spełnia  wymogi
formalne  określone  w  ustawie  o  finansach  publicznych.  Projekt  budżetu  przedstawia  się
następująco:  dochody  budżetu  w  wysokości  83 401 899  zł,  z  czego  dochody  majątkowe
18 163 000  zł,  dochody  bieżące  65 238 899  zł,  w  tym  zadania  zlecone  realizowane  w
większości przez MOPS – 17 647 517 zł. Wydatki budżetu miasta w wysokości 85 022 337 zł,
z czego wydatki majątkowe 20 803 733 zł, wydatki bieżące w wysokości 64 218 604 zł. W
budżecie miasta tworzy się rezerwę ogółem w wysokości 500 000 zł, w tym rezerwę ogólną
328 000  i  rezerwę  na  zarządzanie  kryzysowe  172 000  zł.  Deficyt  budżetowy  w  kwocie
1 628 438 zł pokryty jest wolnymi środkami jako nadwyżki środków pieniężnych na rachunku
bieżącym  budżetu  gminy,  wynikających  z  otrzymanych  środków  Funduszu  Rozwoju
Inwestycji Lokalnych. Ustala się łączną kwotę przychodów budżetu w wysokości 2 620 438
zł oraz łączną kwotę rozchodów budżetu w wysokości 1 miliona zł.  Limity zobowiązań z
tytułu  zaciągania  kredytów,  pożyczek  lub  emisji  papierów  wartościowych  określa  się  na
poziomie 3 mln zł, na sfinansowanie przejściowego deficytu budżetu. Ustala się dochody w
kwocie  45 000 zł  z  tytułu  wydawania zezwoleń  na sprzedaż  napojów alkoholowych oraz
wydatki w kwocie 420 000 zł na realizację tych zadań, oraz kwotę 30 000 zł na realizację
zadań określonych w gminnym programie przeciwdziałania narkomanii. Ustala się dochody w
kwocie  3 133 900  zł  z  tytułu  opłat  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi,  które



przeznacza  się  na  pokrycie  kosztów  funkcjonowania  systemu  gospodarowania  odpadami
zgodnie z ustawą o utrzymaniu czystości i porządku w gminach.

- Burmistrz zwrócił się z do radnych z prośbą o przyjęcie przedstawionego projektu uchwały.
Dodał, że budżet jest dość ambitny, są nowe zadania inwestycyjne, ale są też inwestycje z
poprzedniego roku. Burmistrz powiedział,  że nie może doczekać się pozyskania kolejnych
środków na inwestycje, chociaż jest z tym coraz trudniej. Burmistrz dodał, że w ciągu roku
zazwyczaj  jeszcze  jakieś  drobniejsze  inwestycje  dochodzą,  często  na  wnioski  naszych
mieszkańców.

- Radny Śnieżko, powiedział, że jak zaczynał pracę w Radzie Miasta to budżet wynosił coś
ok. 40 mln zł,  w tym roku została przekroczona kwota 100 mln zł,  dodał, że pamięta jak
radny  Rybałtowski  życzył  żeby  budżet  przekroczył  100  mln  i  teraz  tak  się  stało,  radny
Śnieżko  powiedział,  ze  radny  Rybałtowski  ma  skuteczne  życzenia.  Radny  Śnieżko
powiedział, że budżet na przyszły rok jest trochę niższy, ale nie można powiedzieć że jest
słaby, jest ambitny jak powiedział Pan Burmistrz i realizuje wiele kwestii o które postulują
mieszkańcy,  jest  m.in.  dokończenie  budowy amfiteatru,  targowiska  przy  Manhatanie,  czy
dróg i ulic, m.in. jest przebudowa skrzyżowania ulicy Leśnej i Kasztanowej, która szczególnie
mnie cieszy. Trzeba zwrócić uwagę, ze do budżetu wpływają mniejsze dochody z PIT-ów.
Radny  dodał,  ze  miasto  postarało  się  zwiększyć  dochody  majątkowe  poprzez  sprzedaż
nieruchomości.  Dodatkowo  deficyt  został  pokryty  ze  środków  zewnętrznych  (Funduszu
Inwestycji Lokalnych).

- Radny Onieszczuk odniósł się do zadań inwestycyjnych na 2021 r., powiedział, że mimo
pandemii budżet jest ambitny. Powiedział, ze bardzo cieszy się że ulica Plażowa została ujęta
w budżecie. Remont tej  ulicy planowany jest  już od dawna, lecz są tam pewne problemy
prawne.  Radny  zwrócił  się  z  prośbą  żeby  zrobić  wszystko,  żeby  ten  punkt  został
zrealizowany.  Radny  podziękował  również  za  punkty  związane  z  budową  ścieżki
pieszo-rowerowej nad zalewem i zwrócił się z prośbą żeby połączyć ścieżkę przy skwerze
Andersa z ulica Gilewskiego.

- Burmistrz powiedział, że jeśli chodzi o ulicę Plażową to jest światełko w tunelu, ponieważ
robimy plan zagospodarowania przestrzennego i wszystko zostanie ujęte w tym planie.

Przewodnicząca Rady zapytała, czy radni mają jeszcze jakieś pytania?

Radni pytań nie zgłosili.

Przewodnicząca  Rady  zarządziła  głosowanie  nad  podjęciem  uchwały  w  sprawie  budżetu
miasta Siemiatycze na 2021 rok, Przewodnicząca Rady poprosiła radnych aby zadeklarowali
czy  są  „za”,  „przeciw”  czy  „wstrzymują  się  od  głosu”  poprzez  wybór  odpowiedniego
przycisku na tablecie.

Lp. Nazwisko i imię głosowanie

1 Berski Witold „za”

2 Grygoruk Melania „za”

3 Jarocka Katarzyna „za”

4 Korowicki Jerzy „za”



5 Kosieradzki Antoni „za”

6 Mironkiewicz Igor „za”

7 Nayda Katarzyna „za”

8 Onieszczuk Paweł „za”

9 Rybałtowski Łukasz „za”

10 Śnieżko Igor „za”

11 Usakiewicz Marcin „za”

12 Zalewska Agnieszka „za”

13 Mandat wygaszony -

12 „za”

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XXIII/159/20 –Załącznik Nr 9

Burmistrz jeszcze raz podziękował radnym za podjęcie uchwały.

Do punktu 12 – przedstawienie raportu „mid-term” z realizacji  gminnego programu
rewitalizacji miasta Siemiatycze na lata 2017 – 2023.

Przewodnicząca  Rady  powiedział,  ze  raport  na  Komisji  przedstawiła  kierownik  Agata
Androsiuk i raport stanowi załącznik do protokołu z sesji.

Do punktu 13 – wolne wnioski.

Głos w tym punkcie zabrali:

-  radny Korowicki  powiedział,  ze  w ostatnim czasie  na  ulicy  Bohaterów Monte  Cassino
wybuchł pożar,  radny dodał,  ze był świadkiem akcji  gaśniczej i  zadzwonił do Burmistrza
informując  o  sytuacji.  Pan  Burmistrz  pojawił  się  na  miejscu  po  kilkunastu  minutach,
zaoferował  swoją  pomoc,  pomoc  Miasta.  Radny  dodał,  że  to  było  bardzo  „ludzkie”
zachowanie za co bardzo dziękuje Burmistrzowi. Radny dodał, ze Pan Burmistrz zachowuje
się tak po ludzku w wielu innych sytuacjach, jak np. przy podtopieniach, nie ucieka od tych
zdarzeń, zawsze stara się pomóc. 

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Pani Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 3.

- Pani Dyrektor powiedziała, że sytuacja o której mówił radny Korowicki dotknęła ucznia
Szkoły Podstawowej Nr 3,  Pani Dyrektor zwróciła się  z prośbą o finansowe wsparcie tej
rodziny, powiedziała, że pieniądze potrzebne są na remont domu i zakup niezbędnych rzeczy
do życia, ponieważ wszystko nadaje się do wyrzucenia.

- Przewodnicząca rady powiedziała, że Rada Miasta bardzo chętnie włączy się do pomocy,
zostały już zebrane pieniądze i po sesji zostaną przekazane na ręce Pani Dyrektor.

-  Burmistrz  powiedział,  że  może  nie  wypada  bo  to  jest  nieszczęście  ludzkie,  ale  Radny
Korowicki wywołał ten temat, podziękowania należą się również Prezesowi Przedsiębiorstwa



Komunalnego,  który również  wspiera  tą  rodzinę.  Burmistrz  dodał,  ze  radni  i  pracownicy
Urzędu Miasta zebrali pieniądze, żeby jakoś wspomóc poszkodowaną rodzinę.

-  Radny  Korowicki  powiedział,  że  mówimy tu  o  zasługach  Pana  Burmistrza,  ale  należy
również wspomnieć o Zastępcy Burmistrza, oraz o Pani Sekretarz i Pani Skarbnik, którzy
również ciężko pracuje dla naszego Miasta.

Radny podziękował również wszystkim dyrektorom i powiedział, że bez ich pracy nie byłoby
tych wyników dla Miasta. 

Przewodnicząca Rady razem z Panem Burmistrzem i Wiceprzewodniczącym Rady Miasta
złożyli życzenia Noworoczne oraz Świąteczne Wyznawcom Prawosławia.

Do punktu 14 - zakończenie obrad.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad sesji Rady Miasta w dniu 30 grudnia 2020 r. 
Przewodnicząca Rady zamknęła obrady o godz. 14:55.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Przewodniczący Rady Miasta

Monika Mazur Agnieszka Monika Zalewska
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